
    Protokół Nr XII/07  
z dwunastej sesji Rady Gminy Męcinka 

w dniu 23 listopada 2007 r.  
 
Na stan 15-tu radnych w sesji uczestniczyło 13-tu radnych.  Nieobecni radni : 
Jan Fajkiel i Ryszard Myślecki.  
Oprócz radnych w sesji uczestniczyli :  

1) Wójt Gminy – Zbigniew Przychodzeń , 
2) Sekretarz Gminy – Zygmunt Melner,  
3) Skarbnik Gminy – Józef Święcicki, 
4) Sołtysi wsi wg. listy obecności.  
5) Grupa dzieci ze Szkoły Podstawowej w Piotrowicach w ramach realizacji 

programu SMOK. 
Otwarcia dwunastej sesji  Rady Gminy Męcinka dokonał i obradom 
przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy  Stanisław Prędkiewicz  
wypowiadając formułę: „Otwieram dwunastą sesję  Rady Gminy Męcinka”. 
Na wstępnie stwierdził, Ŝe na sali obrad obecnych jest 13-tu radnych , co 
stanowi quorum przy którym rada gminy moŜe obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
Po przywitaniu radnych i zaproszonych gości przewodniczący przedstawił 
porządek posiedzenia, który przewidywał :   
 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz określenia rodzajów 
świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy, a takŜe warunków i 
sposobu ich przyznawania, 
2/obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta, przyjmowanej za podstawę 
obliczenia podatku rolnego w 2008 roku, 
3/ ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
4/ określenia stawek podatku od środków transportowych oraz 
wprowadzenia zwolnień w zakresie tego podatku, 
5/ ustalenia wynagrodzenia dla inkasentów  z tytułu poboru podatków 
stanowiących dochody gminy Męcinka.   

5. Sprawy róŜne . 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. Zamknięcie sesji.  
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W imieniu Wójta Gminy Skarbnik Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad  2-ch uchwał :  
1/ w sprawie przyjęcia dotacji z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w ramach Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego 
Mechanizmu Finansowego. 
2/ zmian w budŜecie  gminy na 2007 rok.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie  wprowadzenie zmian do porządku 
obrad.  
Za wprowadzeniem zmian zgodnie z wnioskiem Wójta Gminy głosowało 13 – 
tu radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka wprowadziła zmianę 
do porządku obrad, poprzez rozszerzenie punktu – rozpatrzenie i podjęcie 
uchwał. .  
 
Ad. 2. 
Informację o pracy w okresie między sesjami przedstawił Wójt Gminy.   
Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
 
Ad. 3.  
 
Radna Mariola Mikołajczyk złoŜyła interpelacje na piśmie na ręce 
przewodniczącego.  
 
Ad. 4/1. 
Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały w sprawie przeznaczenia 
środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z 
opieki zdrowotnej oraz określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w 
ramach tej pomocy, a takŜe warunków i sposobu ich przyznawania.  
Do projektu uchwały dołączone zostało rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
Dolnośląskiego z dnia 18 października 2007 r. stwierdzające niewaŜność 
uchwały Rady Gminy Męcinka Nr X/66/07 z dnia 26 września 2007 r. w 
sprawie przeznaczenia  środków finansowych na pomoc zdrowotną dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz określenia rodzajów 
świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy, a takŜe warunków i sposobu 
ich przyznawania.  
Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe w przedstawionym projekcie uchwały  został 
prawidłowo zapisany  § 8 i projekt uchwały we właściwym brzmieniu jest 
radnym poddany do rozpatrzenia i podjęcia.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod glosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu  radnych . 
Uchwała Nr XII/82/07  w sprawie przeznaczenia środków finansowych na 
pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 
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określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy, a takŜe 
warunków i sposobu ich przyznawania stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 4/2. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta, 
przyjmowanej za podstawę obliczenia podatku rolnego w 2008 roku . 
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe komisje rady zaopiniowały 
pozytywnie projekty uchwał podatkowych.   
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod glosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu  radnych . 
Uchwała Nr XII/83/07  w sprawie  obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta, 
przyjmowanej za podstawę obliczenia podatku rolnego w 2008 roku stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Ad. 4/3. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości. 
W sprawie projektu uchwały głos zabrała radna Mariola Mikołajczyk i zgłosiła 
wniosek aby ustalić wysokość stawki podatku od budynków lub ich części  
związanych z prowadzeniem  działalności  gospodarczej oraz budynków 
mieszkalnych lub ich części , zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 
zamiast 18-tu zł za m2  na 17 zł. Wniosek uzasadniła niskim dochodem ze 
sprzedaŜy w sklepach.  
Radny Jerzy Głowiak zgłosił wniosek aby pozostawić stawkę przedstawioną w 
projekcie, poniewaŜ stawka ta dotyczy wszystkich zakładów, działających na 
terenie gminy. Dodał, Ŝe gmina w przyszłym roku zaplanowała realizację wielu 
inwestycji, będzie miała duŜy deficyt i nie moŜna podejmować działań aby ten 
deficyt jeszcze zwiększać.  
Przewodniczący Rady poddał wniosek radnej Marioli Mikołajczyk pod 
głosowanie.  
Za wnioskiem głosowało 6-ciu radnych. Przeciw 7 – miu radnych.  
Następnie Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu  radnych . 
Uchwała Nr XII/84/07  w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 4/4. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył określenia stawek podatku od środków 
transportowych oraz wprowadzenia zwolnień w zakresie tego podatku.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod glosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu  radnych . 



 4 

Uchwała Nr XII/85/07  w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych oraz wprowadzenia zwolnień w zakresie tego podatku stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. 4/5. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia wynagrodzenia dla inkasentów  z 
tytułu poboru podatków stanowiących dochody gminy Męcinka.  
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe projekt uchwały 
zaopiniowany został pozytywnie przez Komisję BudŜetowo – Finansową, 
Oświaty i Spraw Społecznych.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod glosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu  radnych . 
Uchwała Nr XII/86/07  w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla inkasentów  z 
tytułu poboru podatków stanowiących dochody gminy Męcinka stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. 4/6. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył przyjęcia dotacji z Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach Mechanizmu 
Finansowego EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod glosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu  radnych . 
Uchwała Nr XII/87/07  w sprawie przyjęcia dotacji z Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach Mechanizmu 
Finansowego EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Ad. 4/7. 
Ostatni  projekt uchwały dotyczył zmiany budŜetu gminy na 2007 rok.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu  radnych . 
Uchwała Nr XII/88/07  w sprawie zmiany budŜetu gminy Męcinka na 2007 rok 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 6 . Sprawy róŜne. 
 
W sprawach róŜnych radna  Jolanta Dubińska zgłosiła, ze  po remoncie drogi na 
posesji pana Krynickiego zbiera się woda na skutek wybijania z  hydrantu obok 
posesji P. Filipowicza a takŜe zasypanego rowu k/ spółdzielni..  
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Radny Eugeniusz Worończak zgłosił wniosek o ustawienie dodatkowej 
wiaty/przystanku dla dzieci dojeŜdŜających do szkół przy posesji Nr 13, aby 
dzieci z początkowej części wsi nie musiały dochodzić do przystanku głównego.  
Zgłosił wniosek aby powiat  poprawił stan drogi Myślibórz – Chełmiec. 
Zgłosił wniosek o załoŜenie dodatkowej lampy na drodze k/ budynków 
nadleśnictwa.  
Radny Jerzy Głowiak przypomniał, Ŝe obiecana była  wiata dla dojeŜdŜających 
dzieci k/ świetlicy w Chroślicach.  
Sołtys Sichówka Wiesław Budziszyn zgłosił, Ŝe od dwóch lat wyczyszczone są 
rowy a przepusty niedroŜne.  
Radna Mariola Mikołajczyk z Przybyłowic - obiecany był zakup kręgów na 
wykonanie przepustu, zgłaszała  usterki na drodze Przybyłowice – Słup. 
Otrzymała informację, Ŝe Firma była na drodze, ale nie stwierdzono Ŝadnych 
usterek.  
Odnośnie zgłoszonych spraw  a dotyczących remontów dróg powiatowych glos 
zabrał Zygmunt Melner i poinformował obecnych, Ŝe jest realizowany 
harmonogram i w ramach posiadanych środków zadania są wykonywane.  
Wójt Gminy  odnośnie oświetlenia ulicznego poinformował, Ŝe nie będzie zlecał 
zadań dot. zamontowania lampy a przedstawiona zostanie  przygotowana 
analiza ekonomiczna modernizacja dla całej gminy  i na następnej sesji zostanie 
przedstawiona.   
 
Punkt  7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych . 
 
Wójt Gminy poinformował, Ŝe odpowiedź na zgłoszoną przez radną Mariolę 
Mikołajczyk interpelację udzielona zostanie na piśmie.   
 
Punkt 8. Zamknięcie sesji.  
 
Przewodniczący rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Dwunastą sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił  za zamkniętą.  
 
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Rodzeń  
 
 
 


